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Spørgsmål nr. S 1667 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til:  

Dato: 24. august 2020 

Stillet af: Jens Henrik Thulesen Dahl (DF)  

Hvad er ministerens holdning til den lange sagsbehandlingstid for bevilling 

af handicaptillæg, og hvilke initiativer agter ministeren at tage for at bringe 

sagsbehandlingstiden ned?  

(Spm. nr. S 1667). 

Begrundelse 

Når den unge skal søge om handicaptillæg til SU, kan det først ske, når 

man er optaget på den videregående uddannelse, som man har søgt, og 

har fået bevilget SU. Altså ca. en måned før man skal starte på 

uddannelsen. Problemet her er, at sagsbehandlingen af ansøgning om 

handicaptillæg kan tage op til et halvt år ind i studietiden. SU-Styrelsen 

oplyser, at de i øjeblikket træffer afgørelser for ansøgninger, der er 

modtaget hos dem i januar måned 2020! Det er selvfølgelig meget 

frustrerende for de unge, at de ikke kender deres økonomiske vilkår for 

studiet og i øvrigt mangler indtægter i den første del af studiet, hvor de jo i 

sagens natur ikke har indtægter fra erhvervsarbejde. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

Jens.Henrik.Thulesen.Dahl@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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